
Protokół Nr XXXV/21
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 30 września 2021r.

XXXV Sesji, która odbyła się w sali widowiskowej w Jaśkowicach przewodniczył Pan Jan Mach – 
Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 30 września 2021r. o godz.15:00, a zakończono o godz.18:10 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
- Wojciech Dudek
- Damian Kiecka
- Joanna Kurasz

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 17 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Teresę Potysz oraz Radnego Jana Spendel. 
Jako Przewodniczącą Komisji zaproponował Radną Teresę Potysz.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz

Na posiedzenie przybyła Radna Joanna Kalus-Grzegorzek – 18 radnych obecnych na sali. 

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Brak propozycji zmiany porządku obrad. 

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XXXIV Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki.



4. Wręczenie Statuetki "Orzeszanin Roku 2020"
Przewodniczący przedstawił, że tytuł „Orzeszanin Roku” przyznawany jest na podstawie Uchwały Nr 
VI/72/19 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 28 marca 2019r. Poinformował, że do Urzędu Miejskiego 
Orzesze wpłynęły dwa wnioski o przyznanie tytułu „Orzeszanin Roku 2020” i Kapituła na posiedzeniu w 
dniu 20 maja 2021r. postanowiła zgodnie ze złożonymi wnioskami nadać ten tytuł zarówno p.Mariuszowi
Kaczmarczykowi jak i Stowarzyszeniu Hardo Ferajna. Przedstawił, że statuetka p.Mariuszowi 
Kaczmarczyk została wręczona już na sesji czerwcowej. 

Burmistrz Miasta oraz Przewodniczący Rady złożyli Stowarzyszeniu gratulacje oraz wręczyli dyplom i 
statuetkę. 

Przedstawiciele Stowarzyszenia Hardo Ferajna podziękowali za wyróżnienie i zaprezentowali filmik ze 
zorganizowanego Orzeskiego Dnia Sportu, który poświęcony był zbiórce środków finansowych na 
rehabilitację członka OSP Zgoń, który uległ wypadkowi. 

5. Wręczenie uczniom stypendiów naukowych za rok szkolny 2020/2021
Przewodniczący poinformował, że stypendia za rok szkolny 2020/2021 zostały przyznane 62 osobom na 
podstawie Uchwały Nr XVII/198/20 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 27 lutego 2020r. w sprawie przyjęcia 
zasad i trybu udzielania uczniom uzdolnionym stypendiów naukowych w ramach „Lokalnego programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Mieście Orzesze”.

Stypendia za rok szkolny 2020/2021 otrzymali uczniowie wymienieni w załączniku Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący z Burmistrzem Miasta złożyli uczniom gratulacje w związku z osiągnięciem wysokich 
wyników w nauce oraz uzyskaniem nagród w konkursach. Burmistrz dodał, że środki finansowe 
zaplanowane w budżecie na stypendia naukowe są najlepiej wydatkowaną kwotą z budżetu miasta.

6. Sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych
Przewodniczący poinformował, że sprawozdania z realizacji zadań inwestycyjnych zostały Radnym 
dostarczone w formie pisemnej, a temat wynika z rocznego planu pracy Rady Miejskiej. Informacja 
pisemna stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.

Nikt z Radnych nie zadał w tym temacie pytań i nie zwrócił się o wyjaśnienie.

7. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Na wstępie Burmistrz przedstawił etapy realizacji następujących zadań inwestycyjnych: 

 budowa sieci oświetlenia ulicznego, 
 budowa centrum przesiadkowego, 
 termomodernizacja budynków komunalnych, 
 budowa zaplecza sanitarno-szatniowego przy ul.Bukowina w Orzeszu,
 budowa i przebudowa ogólnodostępnej infrastruktury aktywnego wypoczynku na terenie miasta 

Orzesze - boisko wielofunkcyjne w Orzeszu-Zawiści.
Następnie omówił kwestie dotyczące remontów dróg i trwających postępowań przetargowych. Poinfor-
mował o kontynuacji prac związanych z planowaniem przestrzennym. Wymienił zadania zgłoszone w 
konkursie Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Poinformował o spotkaniu 
odbytym z przedsiębiorcami na temat Orzeskiego Klastra Energii. Przekazał informację dotyczącą zagad-
nień poruszanych na spotkaniu w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Katowicach. 

Przewodniczący Rady poprosił o wycenę budowy skrzyżowania na ul.Spokojnej, żeby było wiadomo o 
jakiej wielkości środków finansowych jest mowa.



W związku z zadanym pytaniem Burmistrz poinformował, że w sprawie budowy ekranów dziękochłon-
nych na DK 81 w rejonie Sołectwa Woszczyce pismo w pierwszej kolejności musi być skierowane do 
Urzędu Marszałkowskiego, który wskaże Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad niezbędność 
realizacji tej inwestycji.

Na zadane pytanie radnego dotyczące budowy zaplecza sanitarno-szatniowego Naczelnik Wydziału In-
westycji i Remontów wyjaśnił, że każda firma ma prawo startować w przetargu i żadnej firmie nie można
tego zabronić. Dodał, że każda startująca firma w postępowaniu przetargowym składa referencje oraz wy-
kazuje doświadczenie w realizacji podobnych zadań. Poinformował, że wniosek o przedłużenie terminu 
realizacji zadania został przez firmę złożony ze względu na problemy materiałowe na rynku. Dopowie-
dział, że wniosek firmy był analizowany przez Radców Prawnych Urzędu i nie było możliwości, aby 
przedłużenia terminu odmówić. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady wpłynęły pisma dotyczące tematyki 
związanej ze szczepieniami przeciw Covid-19, które Radnym zostały udostępnione w formie elektronicz-
nej celem szczegółowego zapoznania się. Dodał, że pisma o tej tematyce zostały skierowane przez orga-
nizację pozarządową Śląski Porządek oraz mieszkańców. Poinformował, że Radnym została także udo-
stępniona odpowiedź Burmistrza Miasta Orzesze na pismo skierowane przez mieszkańców.  
Przewodniczący poinformował również o:

 złożonych przez Radną Teresę Potysz interpelacjach dotyczących kanalizacji sanitarnej w Jaśko-
wicach oraz remontu ulicy bocznej Podgórskiej,

 wyborze nowego Sołtysa w Sołectwie Gardawice, którym została Pani Katarzyna Hapak. Przed-
stawił, że obecnemu Sołtysowi skończyła się kadencja i nie wyraził woli kandydowania na kolej-
ną kadencję,

 planowanych na dzień 02.10.2021r. zawodach sportowo-pożarniczych.

8. Uchwały

a) Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta 
Orzesze - mur oporowy
Przewodniczący poinformował, że przez Skarżących zostały złożone dnia 07.07.2021r. dwie skargi, które
do Rady przesłało Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Katowicach pismami z dnia 21.07.2021r. 
Dodał, że celem ich rozpatrzenia swoje posiedzenie w dniu 21.09.2021r. odbyła Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji. Wyjaśnił, że skargi dotyczyły kwestii wcześniej rozpatrywanych skarg, a obecnie 
złożone nie wykazują nowych okoliczności, w związku z czym na podstawie przepisów KPA, Komisja 
proponuje podtrzymać stanowiska zajęte w uchwałach wcześniej podjętych.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Orzesze - 
mur oporowy. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joan-
na Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda



b) Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta 
Orzesze - zasypanie strumyka

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Orzesze - 
zasypanie strumyka. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joan-
na Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

c) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola w Gardawicach
Przewodniczący poinformował, że skarga z dnia 09.06.2021r. na działania Dyrektora Przedszkola Nr 7 w 
Orzeszu-Gardawicach wpłynęła do Urzędu Miejskiego dnia 14.06.2021r. Dodał, że celem jej rozpatrzenia
swoje posiedzenie w dniu 21.09.2021r. odbyła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Poinformował, że 
Komisja proponuje uznać skargę za bezzasadną, a uzasadnienie stanowiska zostało zawarte w załączniku 
do projektu uchwały. 

W związku z pytaniem Radnego Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyjaśniła, że 
stanowisko przez Komisję zostało zajęte na podstawie protokołu z przeprowadzonej przez Kuratorium 
Oświaty kontroli placówki, gdyż zarówno komisja jak i radni nie mają prawa wnikać w żadną 
dokumentację prowadzoną w tej sprawie. Dodała, że w protokole pokontrolnym brak jest zaleceń i uwag, 
a także nie stwierdzono zaniedbań, przekroczenia uprawnień, naruszenia interesu dziecka czy rodziców. 
Dopowiedziała, że dyrektor przedszkola nie ma nic wspólnego z odroczeniem dziecka, gdyż w tej 
sprawie decyzję wydaje dyrektor szkoły podstawowej na wniosek rodzica oraz w oparciu o stosowne 
opinie. Wyjaśniła, że ojciec dziecka powinien właściwie o odroczeniu być poinformowany przez 
dyrektora wydającego opinię i dlatego też w najbliższym czasie będzie rozpatrywana skarga złożona 
przez Skarżącego na dyrektora szkoły.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola w Gardawicach. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Artur Brandys
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

d) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040. 



Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław 
Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

e) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021r.
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021r.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław 
Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

f) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Orzesze Nr XXVII/313/20 z dnia 10
grudnia 2020r. dotyczącej ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 
budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na 2021 rok zmienianej Uchwałą 
Rady Miejskiej Orzesze Nr XXX/360/21 z dnia 13 kwietnia 2021r.
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Uchwały Rady Miejskiej Orzesze Nr XXVII/313/20 z dnia 10 
grudnia 2020r. dotyczącej ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 
budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na 2021 rok zmienianej Uchwałą Rady 
Miejskiej Orzesze Nr XXX/360/21 z dnia 13 kwietnia 2021r.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław 
Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda



g) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta Orzesze na lata 2021-2027”
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta Orzesze na lata 2021-2027”

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław 
Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

h) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Kultury w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Kultury, 
Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Kultury w Orzeszu 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław 
Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

i) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Orzesze 
- ul.Łączna
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Orzesze - 
ul.Łączna

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola
BRAK GŁOSU (1) Stanisław Wycisło



NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia części nieruchomości położonej
przy ul.Szklarskiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienia części nieruchomości położonej przy 
ul.Szklarskiej

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław 
Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

k) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia części nieruchomości 
położonej przy ul.Ramży
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienia części nieruchomości położonej przy 
ul.Ramży

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław 
Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

9. Sprawozdania z działalności Komisji działających przy Radzie Miejskiej za I półrocze 2021r.
Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie Komisji Rewizyjnej zostanie przedłożone na 
kolejnej sesji.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia 
Gminy za I półrocze 2021r. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4



Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław 
Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu za I 
półrocze 2021r. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław 
Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa za I półrocze 
2021r. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław 
Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za I półrocze 2021r. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław 
Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Mateusz Szweda



10. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXV 
Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.

                                                                                                           
                                                                  Przewodniczący
           Protokołowała Rady Miejskiej

      mgr Marzena Nowak           mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


